



# EchoPanel®Mura

## Application Guide for

### Specification

- Non-woven PET wallcovering
- 60% recycled content
- 1.9mm thick +/- 0.25mm
- 1210mm wide
- Standard roll length 25m (sold by the roll only)
- Weight 423.5g/lin.m,350g/m<sup>2</sup>

### Please read these instructions before application.

This guide is presented in good faith to help in the use of Woven Image EchoPanel®Mura range of base and prints. Woven Image accepts no responsibility for installation actions taken or not taken. This guide is not intended as an all encompassing guide, your knowledge as an experienced tradesman needs to be applied.

This application guide contains only recommendations; if you have any questions about application or techniques please visit [wovenimage.com](http://wovenimage.com)

A professional qualified wallcovering installer is recommended for optimum results. See [wovenimage.com](http://wovenimage.com) for a list of preferred installers of this product.

### Pre-Installation Requirements

- Same batch requests must be given when purchase order is placed for orders over 25m
- Please check that all rolls are the correct colour and pattern. Check it is from the same batch if requested.
- No claims will be accepted for hanging the wrong colour or pattern or batch
- No claims will be accepted after the material is cut
- Please refer to Woven Image Pty Ltd Terms and Conditions of trade
- A small piece of product should be tested for wall suitability and adhesive.

### Wall Preparation and Adhesive

**Remember all surfaces must be clean, dry and dust free as moisture and dust will adversely affect the adhesive and may result in lack of adhesion.**

**Always apply sealers and adhesives strictly in accordance with the manufactures instructions.**

**Check spread rates and tack-off times, application methods and equipment required.**

- All previous wallcovering and paint residue should be removed, and the surface should be smoothed (sanded) so that the hanging area is clean and dry
- Joints, cracks and gaps in the substrate should be filled and sanded
- Freshly plastered walls must be dry before application
- Check for any signs of mould, and if so, treat with an anti-mould solution before proceeding.
- Powdery or flaking surfaces must be sanded, dusted, and sealed with a sealer. A suggested sealer is Bondcrete 1 part with 4 parts water can be applied and left overnight to dry
- If the substrate has imperfections apply a product similar to Roman PRO 774 25% allow drying prior to applying adhesive
- The surface colour should be uniform throughout the installation area as variations in the wall colour may affect the overall appearance after application
- The temperature in the area of installation/storage should be maintained above 12°C at all times
- Adequate lighting is necessary for optimum results
- A high quality heavy-duty clear adhesive with low water content (at the discretion of the installer) is recommended. Ultra Clear Adhesive PRO-880 is suitable
- Clean up any spills as you go.

## **Application**

- Always work away from the main source of natural light and work towards and finish in the most inconspicuous corner. Corners are rarely true and square. To ensure that the first length is hung straight, use a level, mark the top of the wall out from the corner in the direction you are going, allowing for the overlap
- Measure the height of the walls that are going to be covered and allow for trimming and pattern matching
- Patterned Wallcoverings must be pattern matched, check repeat and drop prior to hanging and using adhesive
- Cut your first length on a clean surface with face up then back roll the fabric so the face is protected from adhesive when applied to the wall.
- To avoid creasing handle with care as this is a unique wallcovering type product
- Evenly apply a generous amount of paste to the wall using a long-pile roller
- Position the first length to correspond with your pencil marks. Immediately after drop is hung and in the correct position using a plastic smoother, work out from the centre to each side moving down the length smoothing out all the air bubbles as you go. Ensure a strong bond is formed between the adhesive and the wallcovering
- It is recommended the wallcovering is overlapped and double cut
- Always clean any adjoining surfaces of adhesive as you go
- It is recommended that all lengths are cut, hung overlapped, then double cut in order to maintain a clean and accurate seam or dry trim using a straight edge and then butt join
- Use of a straight edge and sharp blade that will provide a clean seam as long as blades are regularly changed after each cut.
- Avoid excessive handling as the product will crease.
- Try not to apply adhesive too far ahead as premature drying can occur and create inconsistencies.
- Too much pressure may cause the fabric to stretch and then relax when drying and cause gaps. Too much force may also result in adhesive bleeding through to the surface and staining the fabric.
- Complete the entire wall in one go

## **Cleaning & Care**

### **Regular Care**

- Protect from direct sunlight
- Vacuum regularly using low suction and smooth attachment

### **Cleaning**

- Professional cleaning recommended
- Do not shampoo clean

### **Spot Cleaning**

- Treat spills and stains as soon as possible
- Avoid concentrated rubbing. Use minimal pressure only.
- Gently scrape soil or mop liquid from the surface of the fabric
- Apply proprietary cleaning agents strictly according to instructions
- Do not saturate the fabric or interior with water or other cleaning liquids
- May be spot cleaned with dry cleaning solvent

*Stock may vary due to the fibre mix and lay up which is an inherent feature of EchoPanel@Mura.*

For more information visit [wovenimage.com](http://wovenimage.com)

# 裱贴指南

## 规格

- PET 无纺墙布
- 60%回收材料
- 厚度：1.9mm +/- 0.25mm
- 宽度：1210mm
- 标准卷长：25 米（仅按卷销售）
- 重量：423.5g/lin.m, 229g/m<sup>2</sup>

## 请在裱贴前仔细阅读以下说明。

本指南是为帮助使用Woven Image EchoPanel®Mura系列底胶和印花墙布而善意提供的。对于所采取或未采取的安装操作，Woven Image概不接受任何责任。本指南不可用作一本无所不包的指南，您需要应用自己作为经验丰富的技工所掌握的知识。

本裱贴指南仅含各种建议；如果您对裱贴或技术存在任何问题，请浏览网站wovenimage.com。

为了达到最佳效果，建议使用合格的专业墙布安装人员。有关本产品的优选安装人员清单，请浏览网站wovenimage.com。

## 安装前的要求

- 在订购 25 米以上墙布时，必须要求购买同一批墙布。
- 请检查各卷墙布颜色和图案正确。若事先要求，还要检查是否属于同一批次。
- 若裱贴墙布的颜色、图案或批次错误，本公司概不接受任何索偿要求。
- 在材料被切割后，本公司概不接受任何索偿要求。
- 请参考 Woven Image 有限公司的交易条款和条件。
- 应使用一小块墙布来测试墙壁的合适性以及胶粘剂。

## 墙壁准备作业和胶粘剂

**请记住：所有表面都必须清洁、干燥、没有灰尘，否则水分和灰尘会对胶粘剂产生负面影响，并可能造成缺乏粘性。**

**一定要严格按照生产商的说明涂敷封缝料和胶粘剂。检查所要求的涂敷率、粘着时间、涂敷方法和设备。**

- 除去所有以前残留的墙布和油漆，表面应磨光（砂磨），使裱贴区域干净并且干燥。
- 填补并且砂磨基层中的接缝、裂缝和缝隙。
- 新打石膏的墙壁必须在干燥后才可以裱贴。
- 检查是否有任何发霉迹象，若有发霉迹象，在继续作业之前应使用防霉剂进行处理。
- 粉状或片状表面必须进行砂磨、除尘，并且使用封缝料封合。建议使用 Bondcrete 封缝料，可按 1 份封缝料配 4 份水的比例涂敷，让其彻夜干燥。
- 若基层有瑕疵，可涂敷类似于 Roman PRO 774 25%的产品，让其干燥，然后再涂敷胶粘剂。
- 整个安装区域的表面颜色应一致，墙壁颜色差异可影响裱贴后的总体外观。
- 安装/储存区域的温度应时刻保持在 12°C 以上。
- 光线必须充足，才能确保最佳效果。
- 建议使用优质耐用、水分含量较低的透明胶粘剂（由安装人员决定）。Ultra Clear Adhesive PRO-880 较为合适。
- 一边涂敷，一边清除溢溅。

## 裱贴

- 一定要从主要自然光源朝最不显眼的墙角开始作业，并且在最不显眼的角落结束。墙角很少为正方角。为了确保第一段墙布裱贴平直，应使用水平尺，从作业方向的墙角开始，给墙壁顶部画出标线，并且预留搭接位置。
- 量出需要裱贴的墙壁高度，并且预留修剪和对接图案的位置。
- 有图案的墙布必须对接图案，在裱贴和使用胶粘剂之前，应检查重复和下垂情况。
- 在一块清洁的表面上，布面朝上，剪下第一段墙布，然后卷回墙布，以免裱贴在墙壁上时，布面碰到胶粘剂。
- 这是一种独特的墙布产品，应该小心处理，以免起绉。
- 使用一把长毛辊，在墙壁上均匀涂上充足的浆糊。
- 对好第一段墙布的位置，使其对齐铅笔画的标线。在墙布裱贴在正确位置后，立即使用一把塑料平整工具，由内向外，从中央向各边抹平，一边作业，一边沿墙布挤出所有气泡。确保胶粘剂和墙布之间粘合牢固。
- 建议对墙布进行搭接并做双重剪裁。
- 一定要一边作业，一边清除任何接合表面上的胶粘剂。
- 建议裁剪各段墙布，搭接裱贴，然后双重剪裁，以便保持接缝干净、准确，或者使用直尺做干燥修整，然后进行对接。
- 只要在每次裁剪后定期更换刀片，使用直尺和锋利的刀片可以确保接缝干净。
- 避免过度处理，否则墙布会起绉。
- 尽量不要将胶粘剂涂敷到过于靠前的位置，否则可能会过早干燥而造成不一致的情况。
- 挤压用力过大可造成墙布拉伸，在干燥时变得松弛而产生间隙。用力过大还可能造成胶粘剂渗透表面而沾污墙布。
- 一次成活，完成整面墙壁的裱贴作业。

## 清洁与保养

### 定期保养

- 防止阳光直晒
- 使用较低吸力和光滑吸头定期吸尘

### 清洁

- 建议使用专业清洁
- 请勿用洗涤剂清洁

### 污渍清洁

- 尽快处理溢溅和污渍
- 避免集中擦拭某一处，只可轻微用力。
- 轻轻擦去墙布表面上污斑或用拖把擦去表面上的液体
- 使用专用清洁剂并且严格按照说明
- 不要让水或其它清洁液浸透墙布或内部
- 可以使用干式清洁剂清洁污渍

因布料混合及铺叠，墙布可能有所不同，这是 **EchoPanel**®Mura 墙布的内在特点。

有关详情，请浏览 [wovenimage.com](http://wovenimage.com)